
Z á p i s n i c a 

z rokovania 19. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 15. 12. 2020 

 

 

Začiatok rokovania: 10:09 hod. 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny  

 

Ospravedlnení:  p. Palúchová, p. Bučan, p. Kratochvílová  

 

Neprítomní:  

 

Otvorenie zasadnutia: 

19. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ing. Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 

formou videokonferencie v súlade s § 30f ods.2 zákona č. 73/2020 Z. z., ktorým sa menia  

a dopĺňajú niektoré zákony v pôsobnosti MV SR v súvislosti s ochorením COVID-19.  

 Skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka je 

uznášaniaschopné počtom prítomných 27 z počtu 35 poslancov, čo predstavuje ....%. Počet 

poslancov sa počas rokovania videokonferencie  priebežne menil.  

Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie, pričom krátko 

po hlasovaní budú vidieť výsledky vpravo na ploche, v chate.  

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe, tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 

 

Program: 

 

 

1. Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka k 30. 11. 2020 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. organizačný 

 

2. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2020 a návrh na 

predčasné splatenie úveru z VUB banky 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: finančné oddelenie 

 

3. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 s výhľadom do 

roku 2023 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: finančné oddelenie 

 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2012 zo dňa 17.04.2012 o určení 

výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-

Petržalka v znení všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2013,  č. 3/2015, č. 4/2019, č. 

7/2019, č. 15/2019 a č. 18/2019 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: oddelenie školstva 
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5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

../2020 z XX o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava 

Predkladá: Jana Hrehorová  

Spracovateľ: Jana Hrehorová a Iveta Jančoková 

 

6. Návrh  na predĺženie  nájmu časti  pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č.3535  pre Janu 

Grúnerovú   

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

 

7. Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku parc. č. 3073/66 pre Ministerstvo 

vnútra Slovenskej republiky 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

 

8. Návrh  na  predĺženie  nájmu pozemkov  v k.ú. Petržalka, parc. č.5875/86 a časť p.č. 

5875/73  pre  RENSTAV ĎURČO, spol. s.r.o.  

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

 

9. Návrh podmienok obchodno-verejnej súťaže na prenájom športovej haly 

Prokofievova 2 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM, ref. kultúry, poslanci MČ Bratislava-Petržalka 

 

10. Návrh na vyhlásenie termínu konania voľby miestneho kontrolóra  

mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. organizačný 

 

11. Návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-

Petržalka na obdobie od 1. januára 2021 do 30. júna 2021 

Predkladá: miestny kontrolór 

Spracovateľ: miestny kontrolór 

 

12. Informačný materiál – Koncepcia mediálnej komunikácie 

Predkladá: Ľ. Kačírek, M. Dragun, J. Kríž, N. Podhorná, Mediálna rada MČ Bratislava-

Petržalka 

Spracovateľ: D. Bernát, J. Kuruc 

 

13. Obnova a rekonštrukcia chodníkov a ukľudňovanie dopravy v MČ Bratislava-

Petržalka 

Predkladá: T. Palkovič, Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti 

Spracovateľ: T. Palkovič, M. Raus 

 

14. Interpelácie 

 

15. Rôzne 

 

Informačné materiál 

https://www.petrzalka.sk/samosprava/komisie-miestneho-zastupitelstva/samosprava/komisie-miestneho-zastupitelstva/komisia-dopravy-mobility-a-bezbarierovosti/
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Hlasovanie o programe: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0 – program 

rokovania bol schválený.  

 

Doplnenie programu rokovania: 

 

Starosta otvoril diskusiu poslancov k prípadnému doplneniu predloženého programu. 

Poslanec Palkovič navrhol doplniť materiál Obnova a rekonštrukcia chodníkov 

a ukľudňovanie dopravy v MČ Bratislava-Petržalka, po krátkej diskusii doplnenie stiahol, bod 

bol riadne zaradený ako bod 13. 

Následne vystúpil poslanec J. Kríž a žiadal zaradenie Plánu operačnej obnovy, o ktorom sa už 

na ostatnom zastupiteľstve v diskusii hovorilo a žiadal, aby ho vypracoval p. Baumann. 

O doplnení týchto bodov sa nehlasovalo. Program bol odsúhlasený. 

Starosta pristúpil k voľbe návrhovej komisie a overovateľov. Do návrhovej komisie boli 

navrhnutí: : poslanci:   Miroslav Behúl, Iveta Jančoková, Matúš Repka. 

Hlasovanie o členoch návrhovej komisie: prezentácia - prítomných 28, za 28, proti 0, zdržalo 

sa 0, nehlasovalo 0 – členovia návrhovej komisie boli schválení. 

Za overovateľov boli navrhnutí : Juraj Kríž a Jozef Fischer .Pristúpilo sa k hlasovaniu.  

Hlasovanie o overovateľoch zápisnice: prezentácia - prítomných 26, za 26, proti 0, zdržal sa 

1, nehlasoval 0  – overovatelia zápisu boli schválení. 

 

Po odsúhlasení o programu rokovania, návrhovej komisie a overovateľov sa pristúpilo: 

 

K bodu č. 1 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Informáciu k tomuto bodu predniesol viceprednosta Štefánik. 

Zdôraznil postup mestskej časti hlavne pri plnení uznesenia: 

č. 94/2019, týkajúceho sa Pečnianskeho lesa, kde ako účastník konania čakáme na 

pokračovanie súdneho konania na odvolacom súde, 

č.181/2020, kde bolo konštatované, že sa zverejňujú naše stanoviská na webe a rovnako je 

tam pre obyvateľov prelink na stránku hlavného mesta a ich stanoviská, 

č. 237/2020 upozornil, že v materiály je nesprávne uvedená informácia, info materiál nebol 

vypracovaný, ale bude následne poslancom zaslaný, podmienky z neho plynúce boli splnené,  

č. 273/2020, vo veci Znievska 26, bol napísaný list na hlavné mesto, zatiaľ nemáme odpoveď, 
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č.28/2020 vo veci KZP nebolo uznesenie splnené vzhľadom na Covid-19, avšak postup 

prípravy  je posunutý do roku 2021. 

Následne vystúpila poslankyňa Pätoprstá, aby sa uznesenia č. 94/2019 a 181/2020 opravili 

autoremedúrou a brali sa nie ako splnené, ale aby sa priebežne naďalej kontrolovali. V tomto 

duch sa pridal i poslanec Dragun. 

Hlasovanie o bode č.1: prítomných 331, za 33, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0 – bod č. 1 

programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 2 

Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2020 a návrh na 

predčasné splatenie úveru z VUB banky 

 

Materiál uviedol starosta. 

Zdôraznil úpravu rozpočtu mestskej časti na rok 2021 a predčasné splatenie časti úveru zo 

Všeobecnej úverovej banky, a.s. vo výške 1 000 000,-€. 

Následne dal priestor na diskusiu. Keďže sa nikto nehlásil, pristúpilo sa v hlasovaniu. 

Za návrhovú komisiu vystúpil p. Behúl, predniesol návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie o bode č.21: prítomných 29, za 28, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasovalo 0 – bod č. 2 

programu rokovania bol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.2 ako o celku : prítomných 29, za 27, proti 1, zdržalo 

sa 1, nehlasovalo 0 – bod č. 2 programu rokovania bol schválený.  

K bodu č. 3 

Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 s výhľadom do roku 

2023 

Materiál uviedol starosta. Zdôraznil, že výdavky ovplyvňuje pandémia súvisiaca s COVID-

19. V ostatnom roku sme sa venovali predovšetkým transformácii VPS, parkovaniu 

a škôlkam. V nadchádzajúcom roku, a tak je zameraný aj rozpočet, sa budeme venovať 

predovšetkým poslaneckým prioritám ( napr.  opravy chodníkov, cyklotrasy). 

V diskusii vystúpil ako prvý poslanec Kríž Juraj, požiadal aby si poslanci Škápik a Vydra vo 

svojom pozmeňujúcom návrhu autoremedúrou osvojili v “novom znení bodu 3 - kde MZ 

splnomocňuje starostu úpravou rozpočtových presunov, aby však takéto presuny medzi 

programami a podprogramami mohol robiť nanajvýš 2x do roka” 

Toto si predkladatelia neosvojili. Ďalej konštatoval, že rozpočet bol na kluboch, rade 

a komisiách komunikovaný v inom znení. Starosta objasnil dôvody, vyplynulo to i z ďalších 

stretnutí zástupcov klubov. 

Následne  vystúpili poslanci: Uhlár, Vydra, Cmorej, ktorý objasnil, že predmetný 

pozmeňovací návrh poslal pracovník Sarlós deň pred rokovaním a tam všetko bolo zahrnuté. 

Z diskusie vzišli tri pozmeňovacie návrhy: 

Poslanci Vydra a Škápik : 

Pozmeňujúci návrh k uzneseniu k bodu 3 -   
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Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka  

s c h v a ľ u j e   

úpravu predloženého návrhu rozpočtu na rok 2021  

A. vo výdavkovej časti rozpočtu  

1. zmenu programovej štruktúry v podprograme 6.4 a prerozdelenia navrhovaných 

výdavkov nasledovne:  

6.4.1 – športové podujatia 25 000 € bežné výdavky  

6.4.2 – rozvoj športovej infraštruktúry 10 00 € bežné výdavky / 215 000 € kapitálové 

výdavky  

6.4.3 – plaváreň 211 000 € bežné výdavky  

- presun bežných výdavkov v čiastke  17 785 € na prog. 7.3.1 na údržbu detských ihrísk 

a prevádzku detského ihriska pri Veľkom Draždiaku  

2. zmenu programovej štruktúry v podprograme 1.5 a prerozdelenia navrhovaných 

výdavkov nasledovne:  

1.5.1 – podpora neziskových organizácií  100 000 € bežné výdavky  

1.5.2 – podpora veľkých športových klubov 186 876 € bežné výdavky  

3.  presun bežných výdavkov z prog. 6.2 na prog. 6.3 vo výške 10 000 € účelovo určených 

na podporu detských folklórnych súborov a zároveň zníženie transferu pre Kultúrne 

zariadenia Petržalky o 10 000 €  

4. zvýšenie kapitálových výdavkov v prog. 9.3 o 77 000 € na rekonštrukciu vnútornej 

infraštruktúry v bytovom dome na Medveďovej 21  

5. zvýšenie kapitálových výdavkov v prog. 4.1.3 o 240 000 € na vybudovanie cyklotrás č. 

13 a 21B  

6. účelové určenie finančných prostriedkov zo zvýšenia príspevku za pobyt dieťaťa 

v materskej škole na zlepšenie služieb, ako je pranie posteľnej bielizne, nákup 

hygienických potrieb, tonerov , kancelárskych potrieb a ostatného materiálu pre dennú 

spotrebu materských škôl  

7. zvýšenie kapitálových výdavkov v prog. 9.3 o 10 000 € za účelom participácie k projektu 

revitalizácie Nobelovho námestia  

8. zvýšenie bežných výdavkov v prog. 7.3.1 o 15 000 € na grantovú výzvu „Skrášlime si 

svoje okolie“ a projekt „Spoločne eko“  

B. v príjmovej časti rozpočtu  

   1. zvýšenie bežných príjmov o 15 000 € v príjmoch z podielu na dani z príjmov fyzických 

osôb  

2. zvýšenie príjmových finančných operácií o 327 000 € ako prevod z rezervného fondu 

na         kapitálové výdavky:       

       - rekonštrukciu v bytovom dome na Medveďovej 21  

       - na vybudovanie cyklotrás č. 13 a 21B  

       - na projekt revitalizácie Nobelovho námestia  

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu Vydra, Škápik k bodu č.3: prítomných 29, za 27, proti 0, 

zdržalo sa 2, nehlasovalo 0 – pozmeňovacom návrh k bodu č.3  bol schválený.  

  

Pozmeňujúci návrh   Miroslava Draguna znie: 

  

   

A.vo výdavkovej časti rozpočtu  

zvýšenie kapitálových výdavkov v prog. 6.4 2 o 8 000 € na revitalizáciu hokejbalových ihrísk 

na Gessayovej, Markovej a Medveďovej.  
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B. v príjmovej časti rozpočtu  

zvýšenie príjmových finančných operácií o 335 000 € ako prevod z rezervného fondu 

na         kapitálové výdavky:    - revitalizáciu 3 hokejbalových ihrísk   

       - rekonštrukciu v bytovom dome na Medveďovej 21  

       - na vybudovanie cyklotrás č. 13 a 21B  

       - na projekt revitalizácie Nobelovho námestia  

  

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Draguna k bodu č.3: prítomných 27, za 7, proti 0, 

zdržalo sa 19, nehlasovalo 1 – pozmeňovacom návrh k bodu č.3  nebol schválený.  
 
Pozmeňujúci návrh p. Dragúna 
  
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka  
s c h v a ľ u j e   
zmenu návrhu uznesenia v časti c) bod 3  
nové znenie bodu 3 je nasledovné:  
3. vykonávať presun rozpočtovaných výdavkov medzi programami do výšky 10 % a medzi 

podprogramami a prvkami v rámci jedného programu do výšky 20 % pri zabezpečení vyrovnanosti 

alebo prebytku bežného rozpočtu, pričom pri dodržaní % limitu sa vychádza zo schváleného 

rozpočtu celého programu, z ktorého resp. v rámci ktorého sa vykonáva jednotlivý presun. 
  

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Draguna 2 k bodu č.3: prítomných 29, za 20, proti 1, 

zdržalo sa 0, nehlasovalo 1 – pozmeňovacom návrh k bodu č.3  bol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.3 ako o celku : prítomných 31, za 29, proti 0, zdržalo 

sa 2, nehlasovalo 0 – bod č. 3 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2012 zo dňa 17.04.2012 o určení výšky 

príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka v znení 

všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2013,  č. 3/2015, č. 4/2019, č. 7/2019, č. 15/2019 a č. 

18/2019 

Po úvodnom slove starostu informovala o materiály p. Brťková za spracovateľa a vysvetlila, 

že VZN sa mení v časti poplatku z 30,-€ na 40,-€, čo je dôsledok zmenenej právnej úpravy. 

V diskusii vystúpili poslanci Šesták, O. Kríž, Uhlár, ktorý žiadal zisti, či vieme pre viacdetné 

rodiny spraviť úľavu prostredníctvom ZRPŠ, Vydra, Farkašovská, J. Kríž, poďakoval za 

návrh a prácu oddeleniu školstva s tým, že návrh podporí.  

Starosta prisľúbil, že dá prehľad takýchto rodín poslancom aj bude vplývať v tomto duchu, ale 

reálny dosah na to nemá. 

Poslanec Šesták predložil pozmeňujúci návrh  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava Petržalka  

Schvaľuje  

Doplnenie písm. c) v nasledovnom znení:  

finančné prostriedky zo zvýšenia príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole budú účelové 

určené na zlepšenie služieb, ako je pranie posteľnej bielizne, nákup hygienických potrieb, 

tonerov, kancelárskych potrieb a ostatného materiálu pre dennú spotrebu materských škôl 
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Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu k bodu č.4: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasovalo 0 – pozmeňovacom návrh k bodu č.4  bol schválený.  

 

Pozmeňovací návrh p. Farkašovskej vo veci zmeny poplatku na 30,-€, z dôvodu, aby 

nedochádzalo k navýšeniu neprešiel. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu k bodu č.4: prítomných 28, za 7, proti 9, zdržalo sa 11, 

nehlasovalo1 – pozmeňovacom návrh k bodu č.4  nebol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.4 ako o celku : prítomných 29, za 28, proti 1, zdržalo 

sa 0, nehlasovalo 0 – bod č. 4 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. ../2020 

z XX o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava 

 

Návrh uviedla vicestarostka p. Hrehorová. 

Poslanec Vetrák sa vyjadril k predloženým dotáciám. 

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č. 5: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasovalo 0 – bod č. 5 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 6 

Návrh  na predĺženie  nájmu časti  pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č.3535  pre Janu 

Grúnerovú   

Následne, keďže nebola diskusia sa  pristúpilo k hlasovaniu. 

Hlasovalo o návrhu bodu č. 6: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0 – 

bod č. 6 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 7 

16. Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku parc. č. 3073/66 pre Ministerstvo 

vnútra Slovenskej republiky 

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.7 ako o celku : prítomných 27, za 27, proti 0, zdržalo 

sa 0, nehlasovalo 0 – bod č. 7 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 8 

Návrh  na  predĺženie  nájmu pozemkov  v k.ú. Petržalka, parc. č.5875/86 a časť p.č. 

5875/73  pre  RENSTAV ĎURČO, spol. s.r.o.  

 

Po predstavení materiálu sa rozvinula diskusia. Poslanec Palkovič upozornil na skutočnosť, že 

ide o pozemky, ktoré sú ornou pôdou. Ďalej sa do diskusie zapojila poslankyňa Pätoprstá, 

Bočkayová a p. Kleinert. 

Hlasovalo sa o procedurálnom návrhu p. Pätoprstej, aby sa rokovanie o tomto bode prerušilo. 

 

Hlasovanie o procedurálnom  návrhu k bodu č.8: prítomných 28, za 19, proti 4, zdržalo sa 5, 

nehlasovalo1 – pozmeňovacom návrh k bodu č.8 bol schválený.  
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K bodu č. 9 

Návrh podmienok obchodno-verejnej súťaže na prenájom športovej haly Prokofievova 

2 

 

Materiál predstavil zástupca prednostky p. Štefánik. 

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.9 ako o celku : prítomných 27, za 27, proti 0, zdržalo 

sa 0, nehlasovalo 0 – bod č. 9 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 10 

Návrh na vyhlásenie termínu konania voľby miestneho kontrolóra  

mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Starosta vysvetlil, že bod sa zaraďuje v dôsledku zákonných termínov, pretože p. kontrolórovi 

Fialovi končí funkčné obdobie. 

Následne p. Ovečková doplnila návrh mien do výberovej komisie v zložení: Ovečková, 

Hrehorová, Škápik, Kríž Juraj. 

Členka návrhovej komisie p. Jančoková predložila návrh uznesenia na hlasovanie. 

 

Hlasovalo o návrhu bodu č.10: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovalo 0 – bod 

č.10 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 11 

Návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-

Petržalka na obdobie od 1. januára 2021 do 30. júna 2021 

 

P. kontrolór Fiala predniesol návrh činnosti na obdobie do 30. Júna 2021. Zároveň poslanci 

odsúhlasili na návrh p. Drauna schválenie odmeny pre kontrolóra vo výške 30% z platu. 

 

Hlasovalo o návrhu  odmeny v bode č.11: prítomných 26, za 18, proti 0, zdržal sa 8, 

nehlasovalo 0 – bod č.11 programu rokovania bol schválený.  

Hlasovalo o návrhu  bodu č.11: prítomných 27, za 25, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovalo 1 – 

bod č.11 programu rokovania bol schválený.  

 

 

K bodu č.12 

17. Informačný materiál – Koncepcia mediálnej komunikácie 

 

Poslanec Kačírek predložil materiál na ktorom pracovala skupina poslancov. V ďalšom ho 

podporili poslanci Repka, Podhorná, Kríž Juraj. 

Poslanec Vetrák odsúdil nedostatky, vyjadril názor , že mediálna rada ho výrazne 

prepracovala a nezahŕňa názory všetkých obrátil pozornosť na svoj materiál, upozornil, že to 

je materiál mestskej časti, nie úradu. 

Poslankyňa Pätoprstá vyzývala, aby sa komunikácia nahradila iným znením. Chcela prísľub, 

že jej pripomienky budú akceptované, napr. aby sa slovo imidž nahradilo. Poukázala nato, že 

je to robenie marketingu a to je v rozpore so sľubom poslancov. 

Poslanec Cmorej poukázal na potrebu hlasovať o pozmeňujúcich návrhoch v poradí. 
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Znenie návrhu (doplnku) poslanca Vetráka : materiál, ktorý je pripojený k návrhu uznesenia, 

sa nahrádza materiálom pripojeným k tomuto pozmeňujúcemu návrhu. 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Vetráka k bodu č.12: prítomných 26, za 4, proti 9, 

zdržalo sa 13, nehlasovalo 0 – pozmeňovací návrh k bodu č.12  nebol schválený.  

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu p. Pätoprstá k bodu č.12: prítomných 26, za 5, proti 8, 

zdržalo sa 13, nehlasovalo 0 – pozmeňovací návrh k bodu č.12  nebol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.12 ako o celku : prítomných 26, za 21, proti 1, zdržalo 

sa 4, nehlasovalo 0 – bod č. 12  programu rokovania bol schválený.  

 

 

K bodu č.13 

Obnova a rekonštrukcia chodníkov a ukľudňovanie dopravy v MČ Bratislava-Petržalka 

 

Zámerom je definovať zásobník ucelených úsekov chodníkov určených na opravu a údržbu, 

pričom súčasťou sú i bezbariérové stavebné úpravy, ako ho predstavil poslanec Palkovič. 

Poslanec Vydra obrátil v tejto súvislosti pozornosť aj k Zadunajskej ceste. 

Po prečítaní návrhu návrhovej komisie, reprezentovanej p. Repkom sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

Hlasovalo o návrhu bodu č.13 : prítomných 22, za 22, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0 – 

bod č. 13  programu rokovania bol schválený.  

 

 

K bodu č. 14 

Interpelácie 

Do interpelácií prihlásili svoje požiadavky poslanci: Pätoprstá, Fischer a Repka. 

 

K bodu č. 15 

Rôzne 

Poslankyňa Pätoprstá sa v príspevku zamerala na Slnečnice, kde za MŠ a jej odpredaj 

požaduje developer komerčnú cenu. Zdôraznila, že mestská časť k tomu nemôže pristúpiť. 

Treba vyrokovať iný postup. 

Poslanec Vetrák upozornil v súvislosti s zavádzaním separácie bioodpadu, že OLO nemalo 

doposiaľ strednodobý plán, na ktorom sa v súčasnosti pracuje.  

Poslanci poukázali na petíciu súvisiacu s Gwerkovou ulicou. 

Potrebou zberu lístia v tomto období sa zaoberali poslanci Vetrák, Cmorej, Vydra a Pätoprstá. 

Pán Vydra upozornil, že okrem neúhľadnosti spôsobuje aj upchávanie kanálov, kadiaľ má 

odtekať prebytočná voda, preto je nevyhnutné sa tomuto problému venovať. 
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V závere si poslanci zaželali krásne vianočné sviatky, s tým, že sa stretnú na rokovaní 

v Novom roku 2021. 

 

Koniec rokovania:   14:30 hod. 

 

Doslovný prepis priebehu rokovania Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka vrátane hlasovaní tvorí prílohu tejto Zápisnice. 

 

 

 

    __-_________________________ 

     Ing. Ján Hrčka 

         starosta 

 

     

Overovatelia zápisu:  ____________________________   

         Mgr. Juraj Kríž, PhD. 

 

 

 

    ____________________________ 

     Mgr. Bc. Jozef Fischer 

 

 

 

 

Pripravila:   ____________________________ 

                                                      JUDr. Eva Štefániková 
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